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Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om æn- 
dring af lov om tobaksafgifter. 

(Første behandling af lovforslaget (nr. 
215) findes i tidenden sp. 5484, udvalgets 
betænkning i tillæg B. sp. 1673). 

Der var stillet 3 ændringsforslag i betænk- 
ningen. 

Uden for betænkningen var der ikke stil- 
let ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer, ændringsforsla- 
gene og spørgsmålet om lovforslagets over- 
gang til tredje behandling sattes til forhand- 
ling under ét. 

Formanden: Vi må have mere ro i salen, 
så medlemmerne har chance for at høre, 
hvad forhandlingen drejer sig om. Det gæl- 
der også her foran 홢 j eg kan næsten ikke 
sige det mere direkte. 

Ingen bad om ordet. 

Ændringsforslag nr. 1, § 1, således ændret, 
ændringsforslag nr. 2 om en ny affattelse af 
§ 2, § 2 i den ændrede affattelse, ændrings- 
forslag nr. 3 om en ny affattelse af § 3 og § 3 
i den ændrede affattelse 
vedtoges uden afstemning. 

Lovforslagets overgang til tredie behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: Jeg foreslår, at lovforslaget 
går direkte til tredje behandling uden for- 
nyet udvalgsbehandling. Hvis ingen gør 
indsigelse mod dette forslag, betragter jeg 
det som vedtaget. (Ophold). Det er vedta- 
get. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om kyst- 
fredning. 

(Første behandling af lovforslaget (nr. 
189) findes i tidenden sp. 4399, udvalgets 
betænkning i tillæg B. sp. 1487). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Formanden: Sammen med denne sag fore- 
tages den følgende sag på dagsordenen, 
nemlig: 

Anden behandling af forslag til lov om æn- 
dring af lov om udnyttelse af sten, grus og 
andre naturforekomster i jorden og på søterri- 
toriet. 

(Første behandling af lovforslaget (nr. 
190) findes i tidenden sp. 4399, udvalgets 
betænkning i tillæg B. sp. 1487)., 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

J-Iovforslagenes paragraffer og spørgsmå- 
let om lovforslagenes overgang til tredje 
behandling sattes til forhandling under ét. 

Normann Andersen: Udvalget har be- 
handlet de to lovforslag, og vi har også ind 
imellem drøftet landets kystsikringsmæssige 
problemer i al almindelighed, men da der 
siden lovforslagenes første behandling har 
været en ret tilbundsgående drøftelse af 
disse problemer, mener jeg ikke, der er no- 
gen anledning til her i dag at fremføre vi- 
dere 0111 disse to lovforslag. 

Jeg anbefaler begge lovforslag til vedta- 
gelse. 

Jens Foged: Når jeg tager ordet, er det, 
fordi den højtærede minister tidligere har 
sagt, at såvel kystfredningsloven, kystsik- 
ringsloven som loven om sikring af diger i 
nogen grad hører sammen. Jeg vil derfor 
gerne spørge den højtærede minister, om det 
nu også er koordineret på en sådan måde, at 
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